

AlAbraaj Restaurants Group B.S.C.(c)

Words and phrases defined in the prospectus (the "Prospectus") issued in relation to the offering of ordinary Shares in Alabraaj Restaurants Group B.S.C.(c) (the "Company"), shall have the same meanings where used herein unless the context otherwise requires.

مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب (مقفلة)

يكون للكلمات والعبارات المعروفة في نشرة الإكتتاب ("النشرة الإكتتاب") الصادرة فيما يتعلق بعرض الأسهم العادية لمجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب (مقفلة) ("الشركة") نفس المعاني هنا إلا إذا اقتضى السياق خلاف ذلك.

Offering of 38,181,818 ordinary Shares of nominal value of 100 fils per Share issued at an Offer Price of BHD 0.236 per Share. Opening Date: Sunday, 24 November 2024 – Closing Date: Sunday, 8 December 2024 – Distribution of Refunds Date: Sunday, 15 December 2024

عرض 38,181,818 سهم عادي بقيمة اسمية قدرها 100 فلس للسهم الواحد وذلك بسعر عرض قدره 0.236 دينار بحريني لكل سهم. تاريخ بدأ الإكتتاب: الأحد، 24 نوفمبر 2024 - تاريخ إغلاق الإكتتاب: الأحد، 8 ديسمبر 2024 - تاريخ توزيع المبالغ المستردة: الأحد، 15 ديسمبر 2024

To: AlAbraaj Restaurants Group B.S.C.(c), Kingdom of Bahrain
I/we the undersigned (the "Applicant"), having read the Prospectus issued in relation to the Offering of ordinary Shares in the Company, wish to apply for ordinary Shares in the Company subject to the Application Terms and Conditions as set out in the Prospectus. I/we acknowledge, represent and warrant that I/we have read, understand and accept the Prospectus including the Application Terms and Conditions and have had an opportunity to seek independent professional advice in relation to the Offering. Upon executing this Offering Application Form, I/we agree to be bound by this Offering Application Form, the Prospectus and the Application Terms and Conditions.

إلى مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب (مقفلة)، مملكة البحرين
أنا/نحن الموقع أدناه ("مقدم الطلب")، بعد أن قرأت/قرأنا نشرة الإكتتاب الصادرة بخصوص طرح الأسهم العادية للشركة، أود/أود أن أتقدم/تقدم بطلب لإكتتاب الأسهم العادية للشركة حسب شروط وأحكام الإكتتاب المبينة في نشرة الإكتتاب. أنا/نحن أقر/أقرز وأؤكد/بؤكد وأضمن/أضمن أنني/أننا قد قرأت/قرأنا وفهمنا/فهمنا وقبلت/قبلنا نشرة الإكتتاب بما في ذلك شروط وأحكام الإكتتاب وقد سحت لي/لنا الفرصة لطلب الاستشارة المهنية بخصوص الطرح. عند تنفيذ نموذج طلب الإكتتاب هذا أوافق/توافق أن أكون/نكون ملتزمًا/ملتزمتين بنموذج طلب الإكتتاب ونشرة الإكتتاب وشروط وأحكام الإكتتاب.

For the avoidance of doubt, I/we hereby represent and warrant that I am/we are an Eligible Applicant as such term is defined in the Prospectus.

ولتجنب الشك، أصرح/أضمن وأضمن/أضمن هذه الوثيقة أنني/أننا مقدم/مقدمو طلب مؤهل/مؤهلين كما تم تعريف هذا المصطلح في نشرة الإكتتاب.

1. Important Details for Bahrain Clear

1. معلومات هامة لشركة البحرين للمقاصة

Do you have a Bahrain Clear Investor Number? (Please tick where applicable)

هل لديك/لديكم رقم مستثمر لدى شركة البحرين للمقاصة؟ (الرجاء وضع علامة حينما ينطبق)

Yes (please fill in number here)

نعم (يرجى ملأ الرقم هنا)

No (you may apply but kindly note that any Allotted Shares for Applicants who do not have a valid Investor Number will have such Shares credited to a temporary/frozen Investor Account at Bahrain Clear until such time that the Applicant obtains an Investor Number and pays the Investor Number Fee at Bahrain Clear.)

لا (يمكنك التقديم، ولكن يرجى ملاحظة أن أي أسهم مخصصة للمتقدمين الذين لا يملكون رقم مستثمر ساري ستم إضافتها إلى حساب مستثمر مؤقت/مجمد مع شركة البحرين للمقاصة، حتى يحصل المتقدم على رقم مستثمر ويدفع رسوم رقم المستثمر لشركة البحرين للمقاصة.)

Do you have a Securities Account with a brokerage firm authorised by Bahrain Bourse? (Please tick where applicable)

هل لديك حساب أوراق مالية لدى شركة وساطة مرخصة من قبل بورصة البحرين؟ (الرجاء وضع علامة حينما ينطبق)

Yes

نعم

If yes, please add the name of the Bahrain Bourse Authorized Broker

إذا كانت الإجابة بنعم، يرجى إضافة اسم الوسيط المالي المعتمد لدى بورصة البحرين

If yes, please add the Securities Account Number

إذا كانت الإجابة بنعم، يرجى إضافة رقم حساب الأوراق المالية

No (you may apply but kindly note that any Allotted Shares for Applicants who do not state a valid Securities Account number here will have such Shares credited with Bahrain Clear and may only trade such Shares following their deposit into a valid Securities Account through Bahrain Clear.)

لا (يمكنك تقديم الطلب ولكن يرجى ملاحظة أن أي أسهم مخصصة للمتقدمين الذين لا يملكون رقم حساب أوراق مالية صالح هنا سيتم إيداع هذه الأسهم لدى شركة البحرين للمقاصة ولا يجوز تداول هذه الأسهم إلا بعد إيداعها في حساب أوراق مالية صالح من خلال شركة البحرين للمقاصة.)

2. Applicant Details (Please tick where applicable)

2. تفاصيل مقدم الطلب (الرجاء وضع علامة حينما ينطبق)

A. For Individuals

أ. للأفراد

Applicant Name: _____ إسم مقدم الطلب: _____
Nationality: _____ الجنسية: National ID No.: _____ رقم الهوية الوطنية: Date of Birth: _____ تاريخ الميلاد: _____
Passport No.: _____ رقم جواز السفر: Passport Date of Issue: _____ تاريخ إصدار جواز السفر: Passport Expiry Date: _____ تاريخ انتهاء جواز السفر: _____
Issuing Country: _____ بلد الإصدار: Occupation: _____ الوظيفة: Employer: _____ صاحب العمل: _____

B. For Corporate Entities

ب. للمؤسسات

Registered Entity Name: _____ الإسم المسجل للمؤسسة: Entity Registration No.: _____ رقم تسجيل المؤسسة: _____
Entity Type: _____ نوع المؤسسة: Country of Registration: _____ بلد تسجيل المؤسسة: _____

Address (Individuals or Corporate Entities)

العنوان (الأفراد وللمؤسسات)

Office/Flat No.: _____ مكتب/شقة رقم: Building: _____ مبنى: Road/Street: _____ شارع/طريق: _____
District/Area: _____ منطقة: Block: _____ مجمع: P.O. Box: _____ صندوق بريدي: _____
City: _____ مدينة: Postal Code: _____ الرمز البريدي: Country: _____ البلد: _____

Contact No. (including country code): + _____ رقم الاتصال (مع رمز البلد): Fax No. (including country code): + _____ رقم الفاكس (مع رمز البلد):

Alternate Contact No. (including country code): + _____ رقم اتصال آخر (مع رمز البلد):
Email Address: _____ البريد الإلكتروني:

Applicant Bank Account Details (for receipt of any future dividends distributed):

تفاصيل الحساب المصرفي لمقدم الطلب (لإستلام أي أرباح مستقبلية موزعة):

Account name (should match the Applicant's name):
Account number:
IBAN:
Bank name:
SWIFT:
Currency:

إسم الحساب (يجب أن يتطابق مع إسم مقدم الطلب):
رقم الحساب:
رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN):
البنك:
السويفت (SWIFT):
العملة:

3. Application Details

3. تفاصيل الإكتتاب

A) Number of Offer Shares applied for:

أ) عدد أسهم الطرح المقدم علينا:

B) Price payable per Offer Share:

ب) السعر المستحق لكل سهم طرح:

C) Total Application Funds to be paid in BHD (A x B)

ج) إجمالي المبلغ اللازم دفعه بالدينار البحرين (أ x ب)

Total Payable Amount stated in words: BHD

إجمالي المبلغ اللازم دفعه بالحروف: دينار بحريني

4. Payment Method

4. طريقة الدفع

By way of internal transfer from an account held by the Receiving Bank

مباشرة عن طريق التحويل الداخلي من حساب مقدم الطلب لدى بنك الإستلام

By way of telegraphic transfer directly from the Applicant's own account to the Application Monies Bank Account with the Receiving Bank

مباشرة من مقدم الطلب عن طريق التحويل المصرفي إلى الحساب المصرفي لمبالغ الطلبات لدى بنك الإستلام

Copy of wire transfer to be attached

يجب إرفاق نسخة من التحويل البرقي

Payment instructions to clearly mention the related Application Form number and the amount of funds that are payable, net of any bank charges.

يجب توضيح رقم نموذج الطلب وإسمه الإشتراك صافي من أية رسوم بنكية.

Please see Receiving Bank account details on the back side of this Offering Application Form. Application Funds received should be net of any bank charges, with all charges to be borne by the Applicant.

الرجاء النظر إلى تفاصيل حساب بنك الإستلام على الصفحة الخلفية لنموذج طلب الإكتتاب. أموال الإكتتاب المستلمة يجب أن تكون صافية من أية رسوم بنكية. كل الرسوم يتحملها مقدم الطلب.

Date: _____

التاريخ: _____

اسم فرع بنك الإستلام
Receiving Bank Branch Name

اسم ممثل بنك الإستلام
Receiving Bank Representative Name

توقيع ممثل بنك الإستلام
Receiving Bank Representative Signature

توقيع مقدم الطلب
Applicant's Signature

For the Application Terms and Conditions please refer to the Prospectus

لشروط وأحكام الإكتتاب يرجى الرجوع إلى نشرة الإكتتاب

Notes: For use by the Receiving Bank

ملاحظات: لإستخدام بنك الإستلام

النسخة الأولى (بيضاء): وكيل التخصيص، النسخة الثانية (صفراء): مقدم الطلب، النسخة الثالثة (خضراء) مدير الإكتتاب
1st Copy (White): Allotment Agent, 2nd Copy (Yellow): Applicant, 3rd Copy (Green) Lead Manager

To the extent of any inconsistency between the Prospectus and this Application Form, the Prospectus shall prevail. Capitalised terms not defined in this Application Form shall have the meaning set out in the Prospectus. The full Application Terms and Conditions are set out in the Prospectus.

1. PAYMENT

Payments to the Receiving Bank should be made to the order of "AlAbraaj IPO". The Receiving Bank account details are:

Bank: Khaleeji Bank B.S.C.
Account name: Al Abraaj – Subscription Account
Account number: 840000002002
IBAN: BH38KHC8040000002002
SWIFT: KHCBBHBM
Currency: BHD
Beneficiary Reference: *Application Number and/or Applicant Name*

Applicants must remit to the Receiving Bank their cleared Application Funds in Bahraini Dinars net of any bank or other charges. All such charges, which may include charges for transfer, telegraphic transfer, and foreign currency conversion charges, shall be fully borne by the Applicant.

2. METHOD OF PAYMENT

Applicants may make payment by way of telegraphic transfer to the Application Monies Bank Account with the Receiving Bank (payment instructions to clearly mention this Application Form number and the amount of funds that are payable, net of any bank charges). Cash deposits or cheques will not be accepted. Payments must be in Bahraini Dinars only.

Failure of an Applicant's Application Funds to arrive in the Application Monies Bank Account before the end of the Offering Period (or for Professional Applicants, and with the prior approval of the Lead Manager at its sole discretion, pay their Gross Proceeds by Tuesday 10 December 2024) may result in the Applicant's application for Offer Shares being rejected.

3. APPLICATION SUBMISSION

Applicants can apply for Offer Shares at Approved Branches of the Receiving Bank (as set out in section 15.16 of the Prospectus) during the Offering Period. The Offering Period shall commence on Sunday, 24 November 2024 and shall close on Sunday, 8 December 2024, during the specific working hours of each Approved Branch as detailed in section 15.16 of the Prospectus.

4. IMPORTANT INFORMATION

- Following listing of the Company's Shares on Bahrain Bourse, any subsequent trading of the Company's Shares by Applicants who do not have a Bahrain Clear Investor Number are required to apply for a Bahrain Clear Investor Number at Bahrain Clear (and pay any required account opening fees to Bahrain Clear).
- The Application Funds paid are subject to the Application Terms and Conditions as set out in the Prospectus.
- This Offering Application Form must be read in full together with the Prospectus and completed in full with all the required details.
- Following the Allotment of the Offer Shares and by no later than the Distribution of Refunds Date, Allotment notices shall be available at Bahrain Clear.
- Acceptance of this Application Form by an Approved Branch of the Receiving Bank is not deemed to be an acknowledgment by the Company or the Receiving Bank that the Applicant has adhered to the Application Terms and Conditions, nor does it create any obligation whatsoever on the Company or the Receiving Bank to accept this Application Form.
- Any refund amounts will be returned by the Receiving Bank by telegraphic transfer in Bahraini Dinars. All bank charges for such telegraphic transfers shall be borne by the Applicant.

5. REQUIRED DOCUMENTS

For individuals:

- The original and a copy of the individual's valid passport or valid international travel document;
- The original and a copy of the individual's valid national identification card or an equivalent document:
 - Bahrain nationals: National Identity Card
 - GCC nationals: Official identification card or equivalent document issued by the individual's country of citizenship, or, if a resident of Bahrain, Bahraini National Identity Card;
 - Other nationalities: Official identification card or equivalent document issued by the individual's country of citizenship.
- Proof of permanent residential address. The proof can consist of a copy of a recent utility bill, bank statement or similar statement from another bank or financial institution licensed in the country, which have been issued within three months prior to their presentation, or official documentation, such as a smartcard, from a public/governmental authority, or a tenancy agreement;
- If an individual Applicant has an existing Investor Number with Bahrain Clear, proof of such an Investor Number is required, in the form of a Bahrain Clear investor card or statement of account, or a Bahrain Clear system print-screen.
- Bank account details from the Applicant's bank in the form of a bank statement, a bank online system print-screen or a bank letter indicating the account details, including the IBAN and bank name. The Applicant's bank account details will be utilized for any future dividend distributions by the Company; and
- Proof of payment in accordance with section 15.17 of the Prospectus.

The following additional documents are required when a person is signing on behalf of an individual Applicant by way of a power of attorney:

- The original and a copy of the valid passport or international travel document of the person applying and signing on behalf of the individual Applicant;
- The original and a copy of the valid national identification card or an equivalent document of the person applying and signing on behalf of the individual Applicant; and
- The original and a copy of the notarized power of attorney.

The following additional documents are required for applications on behalf of Minors:

- The original and a copy of the valid passport or valid international travel document of the legal guardian applying and signing on behalf of the Minor;
- The original and a copy of the government-issued valid national identification card or an equivalent document of the legal guardian applying and signing on behalf of the Minor; and
- Unless the legal guardian signing on behalf of the Minor is the Minor's father, the original and copy of the proof of guardianship to the applying Minor.

For Corporate Entities:

- A copy of a valid commercial registration certificate of the corporate entity;
- A copy of the memorandum and articles of association, or equivalent, of the corporate entity;
- The original and a copy of the valid passport or international travel document of the person(s) signing on behalf of the corporate entity;
- The original and a copy of a valid national identification card of the person(s) signing on behalf of the corporate entity:
 - Bahrain nationals: National Identity Card
 - GCC nationals: Official identification card or equivalent document issued by the individual's country of citizenship, or, if a resident of Bahrain, Bahraini National Identity Card;
 - Other nationalities: Official identification card or equivalent document issued by the individual's country of citizenship;
- If the corporate entity has an existing Investor Number with Bahrain Clear, proof of such an Investor Number is required in the form of a Bahrain Clear investor card or statement of account, or a Bahrain Clear system print-screen;
- The original and a copy of the document authorising the person(s), whose signature(s) appear(s) on this Application Form to sign such document on behalf of the corporate entity. Such a document can be either a power of attorney or a resolution of the board of the corporate entity;
- Bank account details from the Applicant's bank in the form of a bank statement, a bank online system print-screen or a bank letter indicating the account details, including the IBAN and bank name. The Applicant's bank account details will be utilized for any future dividend distributions by the Company; and
- Proof of payment in accordance with section 15.17 of the Prospectus.

في حالة وجود تباين بين نشرة الإكتتاب ونموذج طلب الإكتتاب هذا، فإن الإلوية سوف تكون لنشرة الإكتتاب. أية كلمات مطبوعة بحروف بارزة وغير معرفة في هذا النموذج سوف تحمل المعنى المعطى لها في نشرة الإكتتاب. شروط وأحكام الإكتتاب مفصلة بشكل كامل في نشرة الإكتتاب.

1. الدفع

جميع الأموال المدفوعة يجب أن تكون لصالح "AlAbraaj IPO". تفاصيل الحساب المصرفي لبنك الإسلام مبنية على النحو التالي:

البنك: البنك الخليجي ش.م.ب.
اسم الحساب: Al Abraaj – Subscription Account
رقم الحساب: 840000002002
رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN): BH38KHC8040000002002
البنك: KHCBBHBM (SWIFT)
العملة: دينار بحريني

الإشارة المرجعية: رقم نموذج طلب الإكتتاب وأو اسم مقدم الطلب

يتعين على مقدمي الطلبات تحويل أموال طلباتهم الخاصة إلى بنك الإسلام بالدينار البحريني صافية من أي رسوم مصرفية أو رسوم أخرى. ويتحمل مقدم الطلب بالكامل جميع هذه الرسوم، والتي قد تشمل رسوم التحويل والتحويل التبرافي ورسوم تحويل العملات الأجنبية.

2. وسيلة الدفع

يمكن لمقدمي الطلبات دفع أموال الإكتتاب عن طريق تحويل الأموال تبرافياً إلى الحساب المصرفي لمبالغ الطلبات لدى بنك الإسلام (يجب الذكر بوضوح في تعليمات الدفع رقم نموذج طلب الإكتتاب ذو الصلة، ومبلغ أموال الإكتتاب المستحقة الدفع صافي من أية رسوم مصرفية). الإيداعات البنكية والشيكات لا تقبل. والدفع يجب أن يكون بالدينار البحريني فقط. قد يؤدي فشل وصول أموال طلب مقدم الطلب إلى الحساب المصرفي لمبالغ الطلبات قبل نهاية فترة الطرح (أو لمقدمي الطلبات المتحرفين وموافقة مسبقة من مدير الإكتتاب، دفع إجمالي عائداتهم بحلول الثلاثاء، 10 ديسمبر 2024) إلى رفض طلب مقدم الطلب للحصول على أسهم العرض.

3. تسليم نموذج الطلب

يمكن لمقدمي الطلبات التقدم بطلبهم لدى الوسيط المشارك أو في الفروع المعتمدة لبنك الإسلام (كما هو مبين في القسم 15.16 من نشرة الإكتتاب) خلال فترة الطرح. سوف تبدأ فترة الطرح في يوم الأحد، 24 نوفمبر 2024 وتنتهي يوم الأحد، 8 ديسمبر 2024، وذلك في ساعات العمل المحددة لدى كل وسيط مشارك أو لكل فرع معتمد، والمبنية في القسم 15.16 من نشرة الإكتتاب.

4. معلومات هامة

- بعد ابراج أسهم الشركة في بورصة البحرين، يتعين على أي تداول لاحق لأسهم الشركة من قبل مقدمو الطلبات الذين لا يحتملون رقم مستثمر لدى شركة البحرين للمقاصة التقدم بطلب للحصول على رقم مستثمر لدى شركة البحرين للمقاصة (ويجب على أي منهم دفع أي رسوم فتح حساب مطلوبة لشركة البحرين للمقاصة).
- تخضع أموال الإكتتاب المدفوعة لشروط وأحكام الإكتتاب المنصوص عليها في نشرة الإكتتاب.
- يجب على مقدمي الطلبات قراءة نموذج الطلب هذا بالكامل مع نشرة الإكتتاب ونسخة النموذج بالكامل بكل البنود المطلوبة.
- دفع تخصيص أسهم الطرح وفي موعد لا يتجاوز تاريخ توزيع المبالغ المستردة سوف تكون إشعارات التخصيص موجودة للإستلام من شركة البحرين للمقاصة.
- إن قبول نموذج الطلب هذا من قبل الوسيط المشارك أو الفروع المعتمد لبنك الإسلام لا يعتبر قراراً من الشركة أو الوسيط المشارك أو بنك الإسلام بأن مقدم الطلب قد التزم بشروط وأحكام الإكتتاب هذه، كما أنه لا يشكل أي التزام على الإطلاق على الشركة أو الوسيط المشارك أو بنك الإسلام بقبول هذا الطلب.
- أية أموال مستردة سيتم إرجاعها من قبل بنك الإسلام عن طريق تحويل تبرافي بالدينار البحريني. كل رسوم التحويلات التبرافية سوف يتحملها مقدمو الطلبات المتعدون.

5. الوثائق المطلوبة

للأفراد:

- جواز السفر الأصلي الساري المفعول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية صالحة لتقديم الطلب؛ و
- بطاقة الهوية الوطنية الأصلية السارية المفعول ونسخة عنها أو أية وثيقة معادلة لمقدم الطلب:

– للمواطنين البحرينيين: بطاقة الهوية الوطنية

– لمواطني دول مجلس التعاون الخليجي: بطاقة الهوية الرسمية أو ما يعادلها صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها، أو، في حال كان مقيماً بالبحرين، بطاقة الهوية الوطنية البحرينية

– للجنسيات الأخرى: بطاقة الهوية الرسمية، أو وثيقة معادلة، صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها.

ج) إثبات عنوان السكن الدائم. يمكن أن يكون هذا الإثبات على شكل نسخة من فاتورة حديثة للكهرباء أو لهاتف الخط الأرضي، كشف حساب بنكي أو بيان مماثل صادر عن بنك آخر أو عن مؤسسة مالية مرخصة في الدولة، صدر في غضون ثلاثة أشهر قبل تقديمه، أو وثيقة رسمية مثل البطاقة الذكية، صادرة عن هيئة عامة / حكومية، أو عقد إيجار؛

د) في حال كان لدى مقدم الطلب من الأفراد رقم مستثمر لدى شركة البحرين للمقاصة، يجب ابراز دليل على وجود مثل هذا الرقم في صورة بطاقة المستثمر أو كشف الحساب من شركة البحرين للمقاصة، أو صفحة مطبوعة من شاشة نظام الحاسوب لشركة البحرين للمقاصة.

هـ) تفاصيل الحساب المصرفي من بنك مقدم الطلب في شكل كشف حساب، أو صفحة مطبوعة من شاشة نظام البنك، أو خطاب مصرفي يشير إلى تفاصيل الحساب، بما في ذلك رقم التحويل المصرفي الدولي IBAN واسم البنك. سيتم استخدام تفاصيل الحساب المصرفي لمقدم الطلب من أجل أي توزيعات أرباح مستقبلية من قبل الشركة؛ و

إ) إثبات الدفع وفقاً للقسم 15.17 من نشرة الإكتتاب.

الوثائق الإضافية المبنية أذناه مطلوبة في حال وقع شخص نيابة عن مقدم الطلب من خلال توكيل قانوني:

- جواز السفر الأصلي الساري المفعول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية صالحة للشخص الموقع نيابة عن مقدم الطلب؛
- بطاقة الهوية الوطنية الأصلية السارية المفعول ونسخة عنها أو أية وثيقة معادلة للشخص الموقع نيابة عن مقدم الطلب؛
- الوكالة القانونية الأصلية المصدقة ونسخة عنه.

الوثائق الإضافية المبنية أذناه مطلوبة في حال وقع شخص نيابة عن مقدم طلب قاصر:

- جواز السفر الأصلي الساري المفعول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية صالحة للشخص الموقع نيابة عن القاصر؛
- بطاقة لهوية وطنية الأصلية السارية المفعول ونسخة عنها أو أية وثيقة معادلة للشخص الموقع نيابة عن القاصر؛
- فيما عدا إذا كان الشخص الموقع نيابة عن القاصر هو والد القاصر، وثيقة إثبات الرصدية القانونية الأصلية المصدقة ونسخة عنها.

للمؤسسات:

- نسخة من شهادة السجل التجاري للمؤسسة السارية المفعول؛ و
- نسخة من عقد التأسيس والنظام الأساسي للمؤسسة أو ما يعادلها؛ و
- جواز السفر الأصلي الساري المفعول ونسخة عنه أو وثيقة سفر دولية سارية المفعول للشخص (الأشخاص) الذي يقع نيابة عن المؤسسة؛ و
- بطاقة الهوية الوطنية السارية المفعول الأصلية ونسخة عنها أو بطاقة الهوية الشخصية الأصلية ونسخة عنها للشخص الذي يقع نيابة عن المؤسسة:

– للمواطنين البحرينيين: بطاقة الهوية الوطنية

– لمواطني دول مجلس التعاون الخليجي: بطاقة الهوية الرسمية أو ما يعادلها صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها، أو، في حال كان مقيماً بالبحرين، بطاقة الهوية الوطنية البحرينية

– للجنسيات الأخرى: بطاقة الهوية الرسمية، أو وثيقة معادلة، صادرة من الدولة التي ينتمي إلى جنسيتها؛

هـ) في حال كان لدى المؤسسة رقم مستثمر لدى شركة البحرين للمقاصة، يجب ابراز دليل على وجود مثل هذا الرقم في صورة بطاقة المستثمر أو كشف الحساب من شركة البحرين للمقاصة، أو صفحة مطبوعة من شاشة نظام الحاسوب لشركة البحرين للمقاصة.

و) الوثيقة الأصلية ونسخة عنها التي تخول الشخص (الأشخاص) الذي يظهر ترقيعه على نموذج الطلب هذا بالتوقيع على مثل هذه الوثائق نيابة عن المؤسسة. يمكن لهذه الوثيقة أن تكون توكيلاً رسمياً أو قراراً لمجلس إدارة الشركة.

ز) تفاصيل الحساب المصرفي من بنك مقدم الطلب في شكل كشف حساب، أو صفحة مطبوعة من شاشة نظام البنك، أو خطاب مصرفي يشير إلى تفاصيل الحساب، بما في ذلك رقم التحويل المصرفي الدولي IBAN واسم البنك. سيتم استخدام تفاصيل الحساب المصرفي لمقدم الطلب من أجل أي توزيعات أرباح مستقبلية من قبل الشركة؛ و

ح) إثبات الدفع وفقاً للقسم 15.17 من نشرة الإكتتاب.